
 

 

 

 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Αθήνα, 22 Απριλίου 2020  

 

 

Προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

  

Θέμα: «Να μην υπάρξει καμία άδικη παραγραφή απαιτήσεων των παραγωγών πράσινης 

Ελιάς της Χαλκιδικής από τον εκκαθαριστή της ΕΑΣ Λάρισας».  

 

 Στην απάντηση του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων (υπ. Αριθμ. 85/39370) 

σε σχετική ερώτηση της Κυριακής Μάλαμα (3734/3-2-2020), αναφέρεται ότι “Σύμφωνα με το ισχύον 

άρθρο 27 του ν. 4384/2016 ( ’Α78), οι εκκαθαριστές των ΕΑΣ έχουν την αρμοδιότητα να εκποιήσουν 

ή να μισθώσουν τα περιουσιακά στοιχεία αυτών. Επίσης, δύνανται να αποπληρώσουν οφειλές και 

ληξιπρόθεσμα χρέη των υπό εκκαθάριση οντοτήτων σύμφωνα με της διατάξεις του Κώδικα Ποινικής 

Δικονομίας. Περαιτέρω, στις διατάξεις του ανωτέρω νόμου προβλέπεται η παραγραφή απαιτήσεων 

πιστωτών μετά την πάροδο τριετίας από την έναρξη της εκκαθάρισης.” Εντούτοις, σύμφωνα με το 

άρθρο 37 του Νόμου 4673/2020 αναφέρεται ότι “Με την έναρξη ισχύος του παρόντος νόμου καταρ-

γούνται: α) τα άρθρα 1 έως και 36 και 39 έως και 41 του ν. 4384/2016, όπως ισχύουν, του άρθρου 

41 του ν. 4384/2016 καταργουμένου αναδρομικά από τότε που ίσχυσε, ήτοι από 26.04.2016.”  

 Συνεπώς, όπως προκύπτει από το νομικό πλαίσιο δεν υπάρχει κανένα ζήτημα παραγραφής 

των απαιτήσεων των αγροτών της Χαλκιδικής που τα έτη 2008 και 2010 διέθεσαν την παραγωγή 

τους στην ΕΑΣ Λάρισας κι από την οποία δεν πληρώθηκαν ποτέ. Στο πλαίσιο αυτό, θα πρέπει το 

Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων να εξασφαλίσει ότι η δικαστική περιπέτεια αυτών 

των παραγωγών θα λάβει τέλος και πλέον οι παραγωγοί θα προστατεύονται απόλυτα από αντίστοι-

χες περιπτώσεις πτώχευσης και καθυστερήσεων εκκαθάρισης, καθώς δεν αποτελούν απλούς πι-

στωτές αλλά την ραχοκοκαλιά του παραγωγικού ιστού της χώρας.  

 

Επειδή θα πρέπει άμεσα να πληρωθούν οι παραγωγοί της πράσινης ελιάς της Χαλκιδικής στους 

οποίους οφείλονται χρήματα από την ΕΑΣ Λάρισας από το 2008 και το 2010.  

 

Επειδή δεν τίθεται κανένα θέμα παραγραφής των απαιτήσεών τους.  

Βουλή των Ελλήνων
Δ/νση Κοινοβουλευτικού Ελέγχου
Αριθ.Πρωτ.Ερωτήσεων.5869
Ημερ.κατ.22-4-2020

https://www.e-nomothesia.gr/tags.html?tag=4384%25252F2016
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Ερωτάται ο κύριος Υπουργός:  

 

Προτίθεται να παρέμβει ουσιαστικά για την οριστική λήξη της περιπέτειας των παραγωγών της Χαλ-

κιδικής, ώστε να πληρωθούν για την παραγωγή τους που διέθεσαν στην ΕΑΣ Λάρισας;  

 

Η ερωτώσα βουλευτής  

 

Μάλαμα Κυριακή 


